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Abstract (en)
A holding rod 32 of a sliver guide 30 is suspended in a carrier beam 37 and secured by means of an elastic supporting body 39. The supporting
body 39 at the same time prevents a transmission of vibrations. The sliver guide 30 has, in its lower region, a deflecting body 31 for slivers 6.1, 6.2
and 6.3 which are each assigned to a groove 40.1, 40.2 and 40.3. These grooves are arranged offset relative to the vertical mid-plane 11 of the
machine. <IMAGE>

Abstract (de)
Eine Haltestange 32 eines Luntenführers 30 ist in einen Trägerbalken 37 eingehängt und mittels eines elastischen Stützkörpers 39 gesichert.
Der Stützkörper 39 unterbindet gleichzeitig eine Uebertragung von Vibrationen. Der Luntenführer 30 weist in seinem unteren Bereich einen
Umlenkkörper 31 für Lunten 6.1, 6.2 und 6.3 auf, die jeweils einer Nut 40.1, 40.2 und 40.3 zugeordnet sind. Diese Nuten sind gegenüber der
vertikalen Maschinenmittelebene 11 versetzt angeordnet.
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